

ZARZADZENIE NR 14/2018
WÓJTA GMINY PIĄTEK
z dnia 01 marca 2018

**w sprawie wprowadzenia zmian do Regulaminu Zakładowego Funduszu
Świadczeń Socjalnych dla pracowników zatrudnionych w Urzędzie Gminy Piątek**

Na podstawie art. 33 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2017 r. poz. 1875 z późn.zm) oraz art. 8 ust. 1 i 2 i art. 10 ustawy z dnia 04 marca 1994 r. o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych (Dz.U. z 2017 poz.2191 z późn.zm.) zarządzam co następuje:

§ 1. Do Zarządzenia nr 25/2017 Wójta Gminy Piątek z dnia 28 kwietnia w sprawie wprowadzenia Regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych dla pracowników zatrudnionych w Urzędzie Gminy Piątek wprowadza się załącznik nr 2 tj. tabelę grup osób uprawnionych do otrzymania pomocy w formie pieniężnej lub rzeczowej ze środków zakładowego funduszu świadczeń socjalnych w Urzędzie Gminy Piątek .

§ 2. Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od dnia 01 marca 2018 roku.



WÓJT
mgr Krzysztof Lisiecki

**Tabela grup osób uprawnionych do otrzymania pomocy w formie pieniężnej lub rzeczowej
jeden raz w roku ze środków zakładowego funduszu świadczeń socjalnych w Urzędzie Gminy Piątek**

I grupa	II grupa	III grupa
Dochód do 2500,00 zł netto na osobę na podstawie PIT za rok poprzedni. W przypadku gospodarstwa rolnego przyjmuje się dochód miesięczny w wysokości 1/12 dochodu ogłaszanego corocznie przez Prezesa GUS	Dochód powyżej 2500,00 zł do 5.000,00 zł netto na osobę na podstawie PIT za rok poprzedni. W przypadku gospodarstwa rolnego z 1 ha przelicz. uzyskuje się dochód miesięczny w wysokości 1/12 dochodu ogłaszanego corocznie przez Prezesa GUS	Dochód powyżej 5.000,00 zł do 10.000,00 zł netto na osobę na podstawie PIT za rok poprzedni. W przypadku gospodarstwa rolnego z 1 ha przelicz. przyjmuje się dochód miesięczny w wysokości 1/12 dochodu ogłaszanego corocznie przez Prezesa GUS

IV grupa- świadczenie nie przysługuje w przypadku osiągania dochodu pow. 10 000,00 zł netto na osobę , poza przypadkami zdarzenia losowego.

Pomoc pieniężna dla poszczególnych grup kształtuje się następująco:

Grupa I – 750,00 zł

Grupa II- 730,00 zł

Grupa III- 710,00 zł

WÓJT
mgr Krzysztof Lisiecki